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Verslag van de vergadering van de commissie Sociaal Domein, 
gehouden op 23 februari 2021, digitaal via MS Teams.

Aanwezig:
De heer F.P.A.C. van Zeeland voorzitter
De heer DJ Gloudemans lid
Mevrouw J. De Groot lid
De heer J.A.J. Leenders  lid
Mevrouw N.R. Maas lid
Mevrouw N.A.J.M. Otten lid
De heer A.M. Brouwers lid
De heer J.H.C.M. Briels wethouder
Mevrouw M.C. Slaets wethouder
De heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet allen van harte welkom.

2. Vaststelling van de agenda.
De agenda wordt vastgesteld. 

3. Ingekomen stukken en mededelingen.
Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief Lokaal preventieakkoord bestuursopdracht 
vraagt de heer T. Brouwers of er een overzicht beschikbaar is van activiteiten gerelateerd aan 
dit onderwerp en wat er wordt gedaan om een dubbeling van activiteiten te voorkomen. 
Voeding is een belangrijk onderdeel om mee te nemen in de discussie.
Wethouder Briels geeft aan dat er al veel aan preventie wordt gedaan. In de komende jaren 
worden er extra accenten gelegd op de thema’s roken, alcohol en overgewicht. Uiteraard 
moeten we de dingen die we doen niet dubbel doen. Er wordt samengewerkt met 
professionele organisaties en inwoners. Het college komt met een uitvoeringsprogramma ten 
aanzien van voeding. Het is volgens hem aan de landelijke overheid om regels en afspraken 
te maken met de voedingsindustrie. Lokaal wil hij wel samen met de middenstand kijken hoe 
mensen aangezet kunnen worden tot gezond gedrag.
Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief over de 2e begrotingswijziging 2020 van de GGD 
en iJGZ informeert mevrouw De Groot naar de oorzaak van de overschrijding.
Volgens wethouder Briels heeft dit te maken met het aanpassen van de werkplekken van 
medewerkers. Het thuiswerken moet gefaciliteerd worden. Deze kosten komen niet voor 
vergoeding in aanmerking en zijn dus voor de GGD zelf.

4. Presentatie inventarisatie kunst en cultuur.
De raad heeft op 20-06-2019 geld beschikbaar gesteld om kunst, cultuur en cultuurhistorie
beter zichtbaar te maken onder de werktitel ‘kunst als verbinding’. Een van de elementen in 
dit project is om de kunst, cultuur en cultuurhistorie inzichtelijk te maken voor inwoners, 
toeristen; En dit te koppelen aan wandel- en fietsroutes. Stagiaire Engel Stam is bezig 
hiervoor een digitale oplossing te ontwikkelen. Via een korte presentatie geeft hij inzicht in de 
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uitvoering van zijn opdracht. Hij beantwoordt vervolgens enkele 
verhelderende vragen vanuit de commissie. 

5. Herijking positionering gemeenschappelijke regeling Senzer. 
De heer T. Brouwers pleit naar aanleiding van de toeslagenaffaire voor transparantie en stelt 
voor om de zienswijze daarop aan te vullen. Hij zou graag opgenomen zien dat elke 
aanvrager inzage krijgt in de onderliggende stukken die betrekking hebben op het afgegeven 
besluit. 
Mevrouw Maas vraagt wat wordt bedoeld met duurzame financiering.
Wethouder Briels geeft aan het eens te zijn met het pleidooi van de heer Brouwers. Cliënten 
die vragen om een onderbouwing hebben recht op de achterliggende informatie en een goede 
uitleg. Hij stelt echter voor om dat niet standaard te doen omdat dit niet alleen veel werk met 
zich meebrengt maar ook het gevaar in zich heeft dat de mensen, door een overvloed aan 
informatie, door de bomen het bos niet meer zien. 
Met een duurzame financiering wordt bedoeld dat er meerjarig en zo realistisch mogelijk 
wordt begroot, om zo pieken en dalen in de gemeentelijke bijdrage aan Senzer te 
voorkomen.
Vanuit de commissie wordt wisselend gedacht over een aanpassing van de zienswijze zoals 
voorgesteld. 
Wethouder Briels zal naar aanleiding van de discussie een voorstel tot aanpassing van de 
zienswijze aan de raad voorleggen. 

De commissie adviseert de gemeenteraad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

6. Minimabeleid gemeente Laarbeek 2021-2024.
De heer Leenders verwijst naar het advies van de cliëntenraad waarin wordt gepleit om de 
inkomensgrens voor toegang tot de Laarbeekse voorzieningen voor Minima- en
Armoedebeleid vast te stellen op 120% van de geldende bijstandsnorm. Hij vraagt wat dat in 
financiële zin betekent en of vergoedingen in het kader van corona hiervoor als vangnet 
kunnen dienen.
Mevrouw De Groot geeft aan dat haar partij geen voorstander is van het optrekken van de 
inkomensgrens naar 120% vanwege de druk op de financiële begroting.
Mevrouw Otten vraagt zich ook af of een verhoging van de inkomensgrens wel haalbaar is. 
Verder pleit zij voor een bredere communicatie aanpak om ook de moeilijk bereikbare en 
vaak laaggeletterde mensen in de doelgroep te bereiken.
De heer Gloudemans stelt dat er 800 mensen in Laarbeek in armoede leven, en dat er als 
gevolg van corona mogelijk nog 200 bij komen. Het is inderdaad niet altijd duidelijk om wie 
het gaat. Ook kleine ondernemers hebben het zwaar. Hij pleit ervoor om de inkomensgrens 
op te trekken naar 120% zoals door de cliëntenraad wordt geadviseerd. Daarnaast zou hij 
graag zien dat er gekeken wordt naar de mogelijkheden om gemeentelijke belastingen kwijt 
te schelden. Hij roept op om coulanter en ruimhartiger te zijn.
De heer T. Brouwers wijst erop dat de gemeente in de afgelopen jaren zelf de belastingen 
heeft verhoogd. Hij ondersteunt het voorstel maar is het wel eens met de opmerking van 
mevrouw Otten over de aanpak van de communicatie. Ook bij dit onderwerp doet hij een 
beroep op het in het oog houden van de menselijke maat en het geven van een goede 
toelichting bij de besluitvorming. 
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Wethouder Slaets geeft aan dat alles in het werk wordt gesteld om de doelgroep zo goed  
mogelijk in beeld te krijgen. Onduidelijk is nog wat de mogelijkheden zijn binnen de 
bestaande financiële middelen. Door vroeg-signalering wordt getracht aan de voorkant 
mensen tijdig in beeld te krijgen. De communicatie gebeurt op een laagdrempelige manier. 
De folders zijn daar ook op gemaakt. Voor het hanteren van een inkomensgrens van 120% 
zijn op dit moment geen middelen voorhanden. Onder andere via het sportakkoord is er veel 
aandacht voor dit onderwerp. Mede daardoor worden er tal van belangenorganisaties in het 
beleid betrokken. Zij verwacht dat de huidige maatregelen toereikend zullen zijn. Zij wil 
graag eerst in beeld krijgen om hoeveel mensen het gaat en kijken hoe het beleid financieel 
uitpakt. Als er aanleiding is voor aanpassingen komt zij uiteraard terug naar de raad. 

De commissie adviseert de gemeenteraad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

7. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking.
Er zijn geen mededelingen.

8. Rondvraag.
De heer Leenders vangt signalen op dat het lastig is beschutte arbeidsplaatsen te vinden. Hij 
informeert of daar aandacht voor is.
Verder heeft hij brieven ontvangen met betrekking tot de overgang van de activiteiten van 
Join Us naar de LEV groep. Er gaan geruchten dat de LEV groep wil stoppen met dit werk. 
Ouders zijn ongerust over een gebrek aan kwaliteit bij de uitvoering van de activiteiten als 
gevolg van ongekwalificeerd personeel. Hij wil graag weten of de geruchten kloppen.
Wethouder Briels zal navraag doen bij Senzer over de beschikbaarheid van beschutte 
arbeidsplaatsen. 
Wat de geruchten met betrekking tot de activiteiten van Join Us betreft geeft hij aan hier 
weinig mee te kunnen. De LEV groep heeft een opdracht van de gemeente op basis van 
gemaakte afspraken. Binnenkort vindt er overleg plaats met de LEV groep over de stand van 
zaken. 
Er is geen sprake van dat de groep stopt. Het college had goede redenen om afstand te 
nemen van Join Us. Ouders die daar behoefte aan hebben zijn welkom om bij hem op 
gesprek te komen.
Mevrouw De Groot vraagt of er gesproken wordt over de herintroductie van de sociale 
werkplaats.
Wethouder Briels geeft aan dat de herintroductie van de sociale werkplaats inderdaad vaker 
ter sprake komt maar dat dit een landelijke discussie is.
De heer T. Brouwers verwijst naar een brief van de gezamenlijke buitensportclubs over het 
raadsbesluit voor een krediet voor ledverlichting die op de lijst van ingekomen stukken staat.  
De commissie zou op de hoogte gehouden worden over de afhandeling. Hij vraagt hoe het 
ermee staat.
Wethouder Slaets geeft aan dat de beantwoording van de brief onderweg is en dat zij 
vervolgens de commissie hierover zal informeren.  

9. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering. 
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Aldus vastgesteld in de vergadering van 13 april 2021. 

De griffier, De voorzitter, 

M.L.M. van Heijnsbergen F.P.A.C. van Zeeland


